
Mina tankar inför NM i Luleå 2018...

Hejsan! Jag heter Julia Hägg, är 18 år och kommer från en liten by 3 mil söder om Östersund.
Jag brinner verkligen för det här med pimpelfiske och det är något jag haft som en hobby sedan 
jag var riktigt liten, men jag började inte tävlingsfiska för än jag var ca 14-15 år.

Mina tankar inför NM i Luleå är mestadels positiva och det är verkligen något jag ser framemot. 
Jag har fått höra att det kan bli riktigt bra fiske eller i alla fall att det kan komma upp en och annan 
riktigt fin abborre. Jag hoppas att jag ska kunna lyckas bra individuellt och jag ska verkligen 
försöka ge allt men jag vet att motståndet är väldigt hårt.
Jag tror att det svenska landslaget kan ha goda chanser till ett bra resultat då jag vet att vi är ett 
stark gäng som åker iväg men som sagt så har våra grannländer ofta väldigt starka lag dom också.
Det kommer förhoppningsvis bli ett intressant, spännande och trevligt NM som kommer att ge en 
nya erfarenheter vilket är bra då jag under 2018 fiska mitt sista år som junior, sen så får damerna 
passa sig där ute på isen! ;)

Skitfiske på er, så syns vi till vintern!

Med vänliga hälsningar
Julia Hägg


